

# 庆祝中华人民共和国 成立七十五周年摄影比赛

Photo Contest for Celebrating the 75th Anniversary of the Founding of the People's Republic of China

路政署诚邀全港市民在十八区不同主题及设计风格的指定街景美化地点,透过从多角度欣赏香港社区街道景观,拍摄以庆祝中华人民共和国成立七十五周年为主题的照片。

The Highways Department cordially invites members of the public to take photographs at designated locations with streetscape enhancement across the 18 districts, with different themes and design styles through which one can appreciate Hong Kong's community streetscape from different angles, while adopting celebrating the 75<sup>th</sup> anniversary of the founding of the People's Republic of China as the theme.



## 摄影比赛指定地点

Designated location of photo contest

横跨兴芳路近葵益道的行人天桥 Footbridge across Hing Fong Road near Kwai Yik Road





摄影比赛指定地点 Designated location of photo contest





## 美化工程设计简介

**Design Description of Beautification Works** 

#### 乐活处处

此美化设计以葵青区的「葵」为基本概念。向阳而生的向日葵和蔓生植物以活泼的色彩展现在护土墙和桥柱间,将生机勃勃与自然舒适的氛围和正能量带进社区,让穿梭其中的行人亦能感受葵青区活力的一面。

#### Brightening up the Day

This beautification design takes the basic theme of sunflowers emerging from the Chinese name of Kwai Tsing District with "Kwai" meaning sunflowers. Sunflowers living towards the sun together with climbing plants in vibrant colours are shown on the retaining wall and columns, bringing energetic, natural and comfortable atmosphere as well as positive energy into the neighbourhood. This allows pedestrians journeying through the subway to feel the vibrant side of Kwai Tsing District.

## 现场照片

On-site photo



### 结构编号 Structure No.

NF233